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Interpelacja – zapytanie  

 

 

 

 
Zwracam się  z prośbą o pilną naprawę nawierzchni ścieżki-ciągu pieszego/pieszo-rowerowego 

łączącego ul. Ogrodową z kładką na Kaczawie na wysokości Herbapolu. Stan techniczny tej drogi  

pozostawia wiele do życzenia. Przejście nim (lub przejazd rowerem) w ostatnim czasie stało się 

jeszcze bardziej uciążliwe, ponieważ wskutek jakichś prac przy drodze pojawiło się kilka głębokich  

dołów, które były wręcz pułapką dla użytkowników. Niektórzy mieszkańcy sami podjęli się napraw  

i niwelowali teren nawiezioną ziemią, czy darnią  z okolicznych ogródków, aby zabezpieczyć 

przechodniów przed kolizjami i kontuzjami. Obecnie stan tego miejsca jest lepszy, ale podjęte 

działania były prowizoryczne. Nadal potrzebna jest urzędnicza interwencja  

i konkretna zlecona praca, wykonana odpowiedzialnie, zgodnie z normami technicznymi. 

Załączam kilka zdjęć ilustrujących stan ścieżki oraz jej pobocza.  
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